



## Studierådsmötesprotokoll 2013–12–11

|                 |                            |  |
|-----------------|----------------------------|--|
| <b>Närvaro:</b> | Alexander Pieta Theofanous | Studierådsordförande, t.o.m. §13                         |
|                 | Christian Hernvall         | Studierådssekreterare                                    |
|                 | Peter Seimar               | Funktionär inom Studierådet                              |
|                 | Hampus Mauritzon           | Funktionär inom Studierådet                              |
|                 | Tomas Harryson             | Funktionär inom Studierådet                              |
|                 | Elise Eborn                | Kurskommissarie  |
|                 | Jens Gustafsson            | Studierådets Webbansvarig                                |
|                 | Elin Nilsson               | Funktionär inom Studierådet                              |
|                 | Anna Lissborg              | Funktionär inom Studierådet                              |
|                 | Jens Elofsson              | Vice Studierådsordf., Kurskommissarie, Medrep. U-nämnd A |
|                 | Per Ahlbom                 | Jämlikhetsombud  |
|                 | Vilhelm Lundqvist          | Funktionär inom Studierådet                              |
|                 | Philip Holgersson          | Sektionsordförande, Skyddsombud, t.o.m. §13              |
|                 | Filippa De Laval           | Funktionär inom Studierådet, t.o.m. §13                  |
|                 | Kristoffer Leo             | Funktionär inom Studierådet                              |

- §1 OFMÖ Studierådsordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet öppnat kl 12:13.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt** att godkänna dagordning.
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll bifogade.
- §6 Information från Externa Representanter Alexander Pieta Theofanous meddelade att Programledningen för D har möte i eftermiddag. Nedläggandet av kurser ska diskuteras.
- Per Ahlbom meddelade att han varit på jämlikhetsutbildning förra veckan, vilket han tycker att alla borde gå på. På utbildningen fick han bland annat veta att studier visat att många inte vet vart de ska vända sig med jämlikhetsfrågor, så detta måste jobbas på.
- §7 Meddelanden Vilhelm Lundqvist delade med sig av information från DWWW, vilket varit uppe på tidigare möte. De har diskuterat forum där



äldre elever kan prata. De vill även göra reklam för blausoffan samt utveckla ett dash-liknande system att ha som en FAQ.

§8 Valärenden och  
nomineringar

Följande personer nominerades till Jämlikhetsombud mandatperioden 2014-01-01 – 2014-12-31

- Elise Eborn, ast13eeb.

Mötet **beslöt**

**att** välja Elise Eborn, ast13eeb, till Jämlikhetsombud 2014-01-01 – 2014-12-31.

§9 Avslutade kurser

Alexander Pieta Theofanous meddelade att kallelser till CEQ-möten ska vara på väg.

Anna Lissborg meddelade att kursen Objektorienterad Modellering haft CEQ-möte. I kursen Linjär Algebra har det varit möte, dock utan studentrepresentanter.

Peter Seimar ska försöka få till ett CEQ-möte i kursen Avancerad Datasäkerhet.

Per Ahlbom har haft diskussion angående Avancerade Algoritmer och har hyffsad koll på vad som ska stå i en utvärdering av den. Inget möte har hållits än dock.

*Internetprotokoll.* Kristoffer Leo meddelade att tentamen ska ändras till nästa år i den lilla Internetprotokoll-kursen. Mindre sant eller falskt-frågor och mer standardtenta. Han tyckte det var dåligt att uppgifter i kursen saknar svar och föreslog att ta bort tentamen eftersom:

- Uppgifter att jobba på fås, men utan svar.
- Det går inte att klara av tentamen på enbart föreläsningspowerpoints
- Det finns inga läsanvisningar till kurslitteraturen.
- Det är många studenter som inte klarar av tentamen år efter år, och kursansvariga lägger skulden på olika saker varje gång.
- Den är onödigt svår

Kristoffer har pratat med kursansvarig, men denne vet inte vad som ska göras, trots många års problem. Anna Lissborg tror att



förmågan att formulera sig på tentamen brister. Tentamen i den lilla Internetprotokoll-kursen är mycket svårare att klara än den stora Internetprotokoll-kursen enligt en del studenter. Anna tillade att kursansvarig funderar på att ha längre tentamenstid.

§10 Pågående kurser

*Realtidssystem*. Höskolepoängen fås bara från tentamen trots mycket arbete med laborationer och projekt. Det går att klara kursen endast genom att skriva tentamen (och exempelvis utan att göra laborationerna alls). Per Ahlbom tyckte att kursinnehållet borde fokusera mindre på realtidsprogrammeringen eftersom de som läst realtidsprogrammeringen redan kan det, alternativt att en del av poängen ska vara gemensam för de två kurserna. Alexander Pieta Theofanous informerade om att reglertekniska institutionen vill ha högre söktryck på kursen och därför har färre förkunskapskrav vilket betyder en del repetition för vissa studenter. Alexander meddelade även att kursen preliminärt ska flyttas till vårterminen, eftersom det passar kurskedjan bättre i vissa fall. En del andra kurser kommer också att flyttas för att göra detta möjligt.

Alexander Pieta Theofanous rekommenderade kursen Datorarkitektur och dess föreläsare.

- §11 Utvärdering av stugor Under läsperioden har Studierådet anordnat två programmeringsstugor och en mattestuga. Tyvärr var det en del schemackrockar under senaste programmeringsstugan och mattestugan, vilket drog ned på närvaron. Per Ahlbom tyckte att det är kul och bör uppmärksammas att föreläsare visar intresse och kommer dit. Vilhelm Lundqvist tyckte att inredningen var mer studiemiljöanpassad under första programmeringsstugan än under andra. Han påpekade även att omtentamen i Endimensionell Analys 1 kan sno fokus från programmering för vissa studenter.

Upplägget med stugor inför nästa läsperiod diskuterades. Per Ahlbom ansåg att laborationerna var tyngre i fördjupningskursen i nästa läsperiod, vilket uppmuntrar stugor även mitt i läsperioden. Peter Seimar föreslog att lägga in någonting i samband med projektet i fördjupningskursen.

§12 Arbetsgrupper

En arbetsgrupp för att kolla igenom exjobbssrapporter har bildats. Det ska även skapas en till arbetsgrupp som ska jobba med att förbättra kursserien Ingenjörprocessen. Arbetsgrupperna söker studentrepresentanter. Intresserade kan maila Alexander Pieta Theofanous för mer info.



§13 Borttagande av kurser Utbildningsnämnd A har fått direktiv uppifrån att lägga ned ett visst antal kurser eftersom LTH har budgetproblem. Varje institution och programledning under Utbildningsnämnd A måste komma överens om vilka kurser som ska försvinna (Programledningen på D:s lista med förslag fanns på papper under mötet). Detta kan komma att sättas i verket nästa läsår. Alexander Pieta Theofanous sade att Programledningen för D har haft problemet sen 2007 och försökt göra småändringar, vilket inte hjälpt, så nu måste något mer drastiskt göras.

Per Ahlbom föreslog att man kollar igenom nämnda kursers CEQ-svar samt kostnad för att avgöra vilka kurser som kan tas bort och vilka som bör finnas kvar.

Filippa De Laval tyckte att detta är ett bra tillfälle att rensa upp bland dåliga kurser.

Kristoffer Leo ansåg att detta är ett problem för studenter som redan valt vad de vill läsa i sin specialisering. Han tyckte även att ett fåtal kvalitativa kurser är bättre än ett stort utbud med blandad kvalitet.

Per Ahlbom undrade om man kan försöka lägga ansvaret på Universitetet istället.

Studierådsordförande Alexander Pieta Theofanous föreslog Jens Elofsson som mötesordförande.

Mötet **beslöt**

**att** välja Jens Elofsson till mötesordförande.

Jens Elofsson och Jens Gustafsson menade att det är väldigt stor skillnad mellan kurs och kurs vad gäller exempelvis högskolepoäng.

Mötet diskuterade olika kurser på listan. Mötet diskuterade även orsaker och lösningar till budgetkrisen. Jens föreslog att lämna punkten tills vidare, och fortsätta när mer underlag finns, då detta var mer tänkt som allmän information och diskussion.

§14 Funktionärsagenda  
VT14 Punkten bordlades till nästa möte.

§15 Övriga punkter Per Ahlbom meddelade att SRKår har startats. Där diskuteras exempelvis underkända kurser, varför det inte finns hörsling-



or i alla föreläsningssalar, och andra kårövergripande frågor. De som är intresserade kan kontakta Vice Kårordförande för Utbildningsfrågor på Teknologkåren.

§16 OFMA

Mötesordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet avslutat kl 13:09.

Vid protokollet

Justeras

Christian Hernvall  
Studierådssekreterare

Alexander Pieta Theofanous  
Studierådsordförande